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Skrivelse angående Aspuddsbadet 

Många människor har engagerat sig för att Aspuddsbadet ska få vara kvar och stadsmuseet 
har avstyrkt en rivning men ingenting har hittills fatt Stockholms stad att omvärdera beslutet. 
Det här ger minst sagt en mycket problematisk bild av hur beslutsprocessen gått till i det här 
ärendet. I ett antal veckor har människor engagerade i Aspuddsbadets bevarande dels deltagit 
i en ockupation av badet i hopp om att kunna avstyra en rivning, dels genomfört en 
demonstration utanför stadshuset. Det är mycket tråkigt att Stockholms stad under de två år 
som det här har pågått inte lyssnat på några av de argument eller alternativa lösningar som 
framförts. Sedan beslutet om rivning fattades i kommunfullmälctige har det bildats en ny 
ekonomisk förening vilken vill förhandla med staden om att ta över badet. Vidare är lokala 
företag i Aspudden beredda att sponsra föreningen. Vi vill att staden tar sitt ansvar och träffar 
den nya ekonomiska föreningen. 
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